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PROTOKOLL STYRELSEMÖTE via Zoom 
för Svenska Dobermannklubben 
 
Närvarande:   Inte närvarande: 
Johanna Alm   Helen Christiansen 
Minna Westerholm   
Maria Drangel    
Jonas Olsson  
Eva Björnsdotter Lindberg 
Camilla Rönnqvist 
 
 
 
§ 1. Mötets öppnande 
       Ordförande Johanna Alm öppnade mötet 

§ 2. Dagordningen 

       Föreslagna dagordningen godkändes  

 

§ 3. Val av protokolljusterare  

       Mötet beslutade välja Camilla Rönnqvist som justerare. 

 

§ 4. Föregående protokoll     

       Ordförande JA läste genom förra protokollet vilket godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 5. Ekonomiskt rapport    

       Kassören E BL hade skickat ekonomiska rapporten inför mötet till alla styrelsemedlemmar / 

       Kontotillställning 144 057,28 kronor    

       Medlemsantal 252 

        

       Betalt: 

       Hyra av mental bana till Södertälje BK har betalats 2 640kr 

       Till Svenska Brukshundklubb har betalats 810 kr 

       Till Brukshundservice har betalats 900 kr 

        

       Inom kort ska betalas: 

       Finns inget i dagsläget. 

 

 

§ 6. Skrivelser 

a) Inkomna  

- Förslag på förändrat utbildningsgång av bruksdomare och tävlingsledare 

- Lathunden licenser 

- IDC – plats ändrat för kongressen 

- Enkät till uppfödare  

 

b) Utgående  

- Finns inga utgående skrivelser 
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§ 7. Utskotten  

- PR / INFO 

Pratades om klubbens Instagram konto vem uppdaterar. 

  

- Tidningen 

Ordförande JA kommer att skicka ut en medlemsenkät om tidningen, hur medlemmarna tycker om 

tidningen och vilken form det ska finnas. I dagsläget har vi ingen redaktion. 

Kallelse till Medlemsmötet måste ut en månad innan så tidning måste ut senast början av oktober.  

  

- Trofén  

Ingen uppdatering av Trofen  

   

- Prov / Tävling  

Inget nytt att rapportera.  

Klubben har haft ras representanter både I SM & FCI VM kvalet och i Modprovet, dock resultat blev inte 

riktigt som förväntat. 

 

- Exteriör 

 

• Kommande en exteriörbeskrivare kongress 19. – 20. Augusti. 

• Utställning Degeberga den 19 augusti. 

• IDC VM utställning 2. – 3. September  

• Ingen monter till Stockholms Mässan. Men planeras eventuellt till My Dog.  

• Utställningarna till 2025; Södra har anmält sitt intresse arrangera utställning Degeberga  

början av augusti, eventuellt samarbete med Collie klubben. Stockholm har anmält sitt intresse 

arrangera utställning vid national dagen och arrangera även ev. tävlingar den 7 & 8 juni.  

   

- Mental 

MW inväntar nya datum för att arrangera under hösten både MH och MT 

HS pratade om klubben skulle kunna har eget mentalbana. 

 

- Avel / Hälsa 

JA frågar om Madeleine Dahlgren kan tänka sig fortsätta inom utskotten. 

 

- Drag 

utskotten är vilande, HS frågar medlemmarna om någon är intresserad tar hand om utskotten 

 

- Representant dialoggrupp 

Dialoggruppen har upphört och blivit mer som fika med FS 

 

- Revidering av RAS Camilla Rönnqvist sk 

Klubben måste har något färdigt efter semester tiderna; nya RAS ska vara hos medlemmarna på en remiss 

runda innan medlemsmötet i november. 

 

- Representant RASK Ordförande Johanna Alm är klubbens nya representant 

Nästa möte i september 
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§ 8.  AU / VU    

        Inget att rapportera 

 

 

§ 9. Nya frågor  

- Styrelsen beslutar ansöka utställningarna till 2025 enligt följande: 02.08.2025 samt 6.6.2025 

 

- Styrelsen beslutade att ställa in tidning nr3 för året pga. brist på redaktion.  

 

- Styrelsen beslutade att skicka ut enkät om tidningens framtid till alla medlemmarna. 

 

- Styrelsen beslutade att betala reseersättning 3000 kr till MW för representation av klubben vid årets IDC 

Kongress. (Till detta beslut deltog inte sekreteraren MW) 

 

§10. Övriga frågor  

- Styrelsen kommer skicka ut en Dobermann ägare enkät till medlemmarna för att ser vad medlemmarna 

gör med sina hundar och vilken typ av hjälp och aktiviteter medlemmarna saknar.  

- Klubben ska få fart igen på Dobermann uppfödare forum på FB 

- Styrelsen kommer att påminna valberedningen om att arbetet måste börjas i tid för nästa års förslag. 

- Klubben ska göra en inventering av vandringspriser nere vid Degeberga utställningen.  

- Klubben ska börja leta sponsors till nästa årets tävlingar och utställningar. 

 

§11. Nästa möte    

         Nästa möte är den 12 september 2023 klo 19.00 via Zoom 

 

 

§12. Mötets avslutande    

        Ordförande Johanna Alm tackade alla för deltagande och förklarade mötet avslutat.  

 

 

 

 

 

___________________________________                                 ____________________________________ 

Ordförande                                                                                          Sekreterare 

 

 

 

 

____________________________________ 

Justerare  

 

 


